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Møte innkalt av Misba Akthar 

Møtetype Fau møte 

Tilrettelegger Christin Beichmann 

Referent Tonje Vedam 

Timeskriver Tonje Vedam 
 

Tilstede:                                       Fraværende: 

✓ 1A                                           - 1D                                  
✓ 1B                                           - 3B                 
✓ 1C x2                                      - 4C 
✓ 2A x 2                                     - 5B 
✓ 2B                                            - 6A 
✓ 2C                                           - 6C 
✓ 2D                                           - 7B 
✓ 3A                                           - 7C 
✓ 3C                                           - 7D 
✓ 3D 
✓ 4A 
✓ 4B x 2 
✓ 5A 
✓ 5C x 2 
✓ 6B 
✓ 7A 

  

AGENDA 

- Informasjon fra ledelsen 

- Gjennomgang og godkjenning av referat 10.10.23 

- Gjennomgang av tilsvar fra rektor på fau sitt skriv før sommeren 

- Gjennomgang av referatet fra Fau styret som var 02.11.23 

- Fordeling av komitéer  

- Referat fra første Driftsstyre møte 

Informasjon fra ledelsen   

- Rektor Gro informerer om at hun ikke har fått inn noen 
saker påforhånd, så det vil ikke være rom eller tid for å 
stille spørsmål direkte under møte. Da avtalen er at alt 
av spørsmål skal sendes inn til Misba (Fau leder) før 20 i 
hver mnd.  

- Hun informer også om at hun har sendt en mail til fau 
leder om hva som vil skje i desember på skolen. Skolen 
skal ha noe som heter Levende julekalender – det er 
fellesskapene aktiviteter på tvers. Hun ønsker et 
samarbeid med FAU og foreldrene til å eks servere 
gløgg/toddy/kaffe osv. Dette vil skje på morgningen.  

- Avslutning av den Levende julekalender vil det være et 
fakkeltog, det vil være 7 trinn som har ansvaret for 
fakkeltoget. Dette skjer siste skoledag før juleferie, 
dette pågår også på morgningen.  

- Gro ønsker også at det skal være et juletre inne på 
skolen, elevene skal lage hjerter, skrive gode ønsker og 

  



Side 2 

Informasjon fra ledelsen   
pynte juletreet. Grunnen til at de ønsker et juletre inne 
også er pga juletreet ute i fjor fikk ikke stått i fred.  

- Alle datoer for juleavslutninger står på skolens 
hjemmesider under kalender. Skriv kommer også fra 
skolen.  

- Utviklingssamtaler er det mange foreldre som ikke 
dukker opp til avtalt tid. Dette er veldig viktig at foreldre 
blir flinkere på så vi kan få et bedre skole- hjem forhold.  

   

 

Gjennomgang og godkjenning av referat fra 10.10.23   

Referatet er ikke blitt godkjent av fau men lagt ut på skolens 
hjemme side under FAU.  

  

   

 

Gjennomgang av tilsvar fra rektor på FAU sitt brev før 
sommeren   

Christin (Nestleder) går gjennom både brevet som ble 
skrevet i korte trekk sånn at de som er nye i fau ville skjønne 
mere av hva tilbake svaret til Gro var. Fau godkjente 
tilbakemeldingen fra Gro, unntatt noen punkter som vil 
komme skriftlig å bli levert til Gro på møte med Misba 
(Leder) og Rektor Gro.  

  

   

 

Gjennomgang av referatet fra Fau styret 2.11.23   

Christin (nestleder) gjennom går referatet i sin helhet og ta i 
mot spørsmål og blir enig i flertall at noe i referatet ønskes 
endret da det var flertall som var enig.  

Når det kommer til å danne komiteer, er det for at ikke alt 
skal havne over på enkelt personer men at det skal fordeles 
arbeid. Både Fau leder og begge Fau nestledere vil være 
tilgjengelig for å hjelpe og veilede de som er i komiteene. Vi 
diskuterer hvordan vi skal få inn midler til fau kassa da den 
ikke er der vi skulle ønske den lå. Forslagene som da ble 
godkjent av fau er: 

✓ Salg av kaffe/te og bakst under mamma cafe 
✓ 17. mai  
✓ Kakesalg på torget – 7 trinn vil få ansvaret for salget 

sammen med fau representanter. (Foreldre stiller 
opp med bakst til salg) 

✓ Nordkak – kakebaks salg  
✓ Loddsalg via spond 

  



Side 3 

Gjennomgang av referatet fra Fau styret 2.11.23   

Komitéene som er nå da opprettet er: 

- Mamma cafe  

- 17. mai  

- Kake salg på torget 

- Økonomi  

 

 

Er det noen foreldre som ønsker å komme med spørsmål til Gro om skolen,  ros, konstruktiv kritikk så må dette 
sendes inn til fau sin mail før 20 i hver mnd. Den finner man under på fau sin side på skolen sin nettside.  

 

 


